
TAPOLCA VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETE
8301 Tapolca, Hősök tere 15.

Ügyiratszám: 1/187-28/2006.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2006. július 31-én
(hétfő) 08.00 órai kezdettel megtartott nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Városháza, udvari tanácsterem

Jelen vannak: Ács János polgármester
Császár László alpolgármester
Horváthné Szalay Gyöngyi alpolgármester
Bakos György

Balázsné Kiss Éva
Barbalics Antal
Bogdán Tamás
Bognár Ferenc
Dr. Csonka László
Horváthné Németh Edit
Koppányi Ferenc
Lengyel József
Lévai József
Sibak András
Sólyom Károly
Szatmári Jánosné
Závori László képviselők

dr. Imre László - Jegyző, Benczik Zsolt – Önkormányzati Irodavezető,

Parapatics Tamás – Önkormányzati Főtanácsadó, Hársfalvi József –
Vagyongazdálkodási és Műszaki Irodavezető, Ihász József –
Vagyongazdálkodási és Műszaki Iroda Építéshatósági Csoportvezető,
Décseyné Raposa Mária – Általános Igazgatási Irodavezető, Schönherrné
Pokó Ildikó – Pénzügyi Irodavezető, Fülöp Jánosné – Pénzügyi Iroda
főelőadója, Vasáros Nikolett jegyzőkönyvvezető.

Dr. Flórián Csaba – Városi Kórház-Rendelőintézet Főigazgatója, dr. Kajtár
György – Tapolca-Diszel, Rózsadomb u. 1. szám alatti lakos, Csák Zoltán
Tapolca, Semmelweis u. 22. szám alatti lakos, Dr. Zsiray Ferenc –
Városszépítő Egyesület elnöke, Dr. Marosi György - MOK Tapolca-
Sümegi Szervezet elnöke, Szikszai János – Cigány Kisebbségi
Önkormányzat elnöke, Répás Vince – Városgazdálkodási Kft. képviselője,
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Kárpáti Imre – Sümegi úti Társasházi képviselő, Tapolcai Városi Televízió
munkatársai.

Ács János polgármester: Köszönti a Képviselő-testület tagjait és a megjelenteket.
Megállapítja, hogy 16 fő képviselő van jelen, a Képviselő-testület határozatképes, az
ülést megnyitja. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontok kerüljenek
megtárgyalásra. Javaslatát szavazásra teszi fel.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag – az alábbi határozatot hozza:

160/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
mai ülésén a napirendet a következők szerint
tárgyalja:

N A P I R E N D:

1) 2006. évi költségvetési rendelet módosítása
Előterjesztő: Ács János polgármester

2) A távhőszolgáltatásról és a távhőszolgáltatási
díjak megállapításáról szóló rendelet
módosítása
Előterjesztő: Ács János polgármester

3) Helyi Választási Bizottság és a
Szavazatszámláló Bizottság tagjainak
megválasztása
Előterjesztő: Dr. Imre László jegyző

4) Kincstári vagyonba tartozó ingatlan(ok)
ingyenes önkormányzati tulajdonba adásáról
Előterjesztő: Ács János polgármester

5) Tapolca, Kertvárosi és Déli városrészi (I-II.
ütem), valamint a nem csatornázott utcák (III.
ütem) szennyvízcsatornázása beruházások
forrástábla módosítása
Előterjesztő: Ács János polgármester
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6) Városi Kórház-Rendelőintézet, mint
költségvetési szerv megszüntetése
Előterjesztő: Ács János polgármester

7) Közalkalmazottak létszámcsökkentéséhez
kapcsolódó pályázat benyújtása
Előterjesztő: Ács János polgármester

8) Tapolca Város névhasználatának
engedélyezése
Előterjesztő: Ács János polgármester

9) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati
Ösztöndíjpályázathoz történő csatlakozás
Előterjesztő: Ács János polgármester

10) Támogatások képviselői javaslatok alapján
Előterjesztő: Ács János polgármester

N A P I R E N D T Á R G Y A L Á S A

1) 2006. évi költségvetési rendelet módosítása
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: A módosítások azokat a változásokat tartalmazzák, amelyek a
kiadási és a bevételi oldalon egyaránt változtatták a költségvetést. Az időközben kapott
állami plusz bevételek, valamint a kiadási oldalon a támogatások és más egyéb
átcsoportosítások szerepelnek. Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék bizottságuk
álláspontját.

Dr. Csonka László képviselő: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a rendelet-

tervezetet elfogadásra ajánlja.

Szatmári Jánosné képviselő: Az Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal a rendelet-
tervezetet elfogadásra ajánlja. Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság a költségvetési
rendelet módosítását 10 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Koppányi Ferenc képviselő: A Településfejlesztési és Városgazdálkodási Bizottság
egyhangúlag elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatja az
előterjesztést.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy a napirendi ponttal
kapcsolatban kinek van észrevétele, kérdése?
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Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

17/2006.(VIII.01.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI R E N D E L E T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete az
2/2006.(II.13.) Kt. rendelet módosításáról szóló
rendelet-tervezetet elfogadja és 17/2006. (VIII. 01.) Kt.
rendeletei közé iktatja.

2.) A távhőszolgáltatásról és a távhőszolgáltatási díjak megállapításáról szóló
rendelet módosítása
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: Tapolca Város Önkormányzata nemrég fogadott el
rendeletében egy kormányhoz igazodó rendelet-módosítást. A rendelet elfogadása óta
újabb kormányzati intézkedések történtek a távhőszolgáltatásban. Az ÁFA változott,
melyet igazítani kell a rendelethez, ami a lakosságot kis mértékben érinti. Kérdezi Répás
Vincét, hogy kíván-e az előterjesztéshez kiegészítést tenni?

Répás Vince Városgazdálkodási Kft. képviselője: Nem kíván kiegészítést tenni.

Ács János polgármester: Az alapdíj és egyéb változtatások módosításával, a tapolcai
kedvezményekkel együtt augusztus 1-től 1200/év + ÁFA változást jelentene a távfűtéses
lakások számára. A lakossági fórummal az egyeztetés megtörtént. Kárpáti Imrét kérdezi,
van-e észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatban.

Kárpáti Imre Társasházi képviselő: A bizottsági üléseken sajnos nem tudott részt

venni. A költségek alakulásáról egyeztettek az önkormányzat részéről Benczik Úrral, a
szolgáltató részéről Hegedüs Úrral. A fogyasztói oldalról tudomásul kell venni, hogy az
ország energia ásványban nem bővelkedik. Az energiára fordított földgázt vásárolni
kell, melynek ára van. Nincs kifogása az áremelkedés ellen, hiszen a szolgáltatónak
feladatai vannak, karbantartja önmagát, felújítja a berendezéseit. Az elmúlt öt évben sok
létesítményt sikerült korszerűsítenie. Ebben az évben kétszer 20%-os alapdíj
csökkentésre került sor. Az önkormányzat és a szolgáltató mindent megtett annak
érdekében, hogy egy korszerű távfűtéshez jusson hozzá Tapolca lakossága.
Kicserélődtek azok a távhő vezetékek, amelyeken keresztül a hőcserélő áramlásokig
eljut a melegvíz. A távfűtés igénybevételének költségét meg kell fizetni. A
szolgáltatónak több tíz millió forint kintlévősége van azok részéről, akik nem fizetik
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meg ezek a költséget. A fogyasztói oldal felé javasolja, hogy tegyen meg mindent annak
érdekében, hogy házon belül korszerűsítse berendezéseit. Tavaly a házában lévő
lakástulajdonosok 70%-ával kicseréltette a radiátort, mivel akciósan meg lehetett azt
vásárolni. A városban ők voltak az elsők, akik a költségmegosztást alkalmazták. Ez azt
jelenti, hogy mindenkinek módja és lehetősége van arra, hogy annyi energiát fizessen
meg, amennyit a lakása fűtésére felhasznált. A rendelet szabályozza azt is, hogy akik
felső szinten vagy északi oldalon laknak, azoknak kompenzálásra van lehetőségük. Ha a
közös képviselők odafigyelnek, mód és lehetőség van a magasabb költségeket
megtakarítani. Hegedüs Úr által küldött anyag tartalmazza azt, hogy 138/2006. (VI.28.)
Korm. rendelet alapján a távhőszolgáltatási támogatások 2006. október 01-től 2006.
december 31-ig 2500.- Ft/hó, melyet Tapolca Város Jegyzőjének kell igényelni. Akik már
részesülnek támogatásban, nem kell új kérvényt benyújtaniuk. Szeretné, ha ezt az állítást

jegyző Úr megerősítené.

Sibak András képviselő az ülésre megérkezik, a Képviselő-testület 17 fővel folytatja tovább
munkáját.

Ács János polgármester: Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék bizottságuk
álláspontját.

Szatmári Jánosné képviselő: Az Ügyrendi Bizottság a rendelet-tervezetet egyhangúlag
elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Koppányi Ferenc képviselő: A Településfejlesztési és Városgazdálkodási Bizottság is
egyhangúlag javasolja a távhő rendelet módosítását.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag javasolja a rendelet-
tervezet elfogadásra a Képviselő- testületnek.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy kinek van kérdése az
előterjesztéssel kapcsolatban?

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
- egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

18/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI R E N D E L E T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
távhőszolgáltatásról, valamint a lakossági
távhőszolgáltatás legmagasabb hatósági díjának
megállapításáról szóló 14/2006.(VI.19.) Kt.
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rendeletének módosítására kidolgozott rendelet-
tervezetet elfogadja és 18/2006. (VII. 31.) Kt.
rendeletei közé iktatja.

3 ) Helyi Választási Bizottság és a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak
megválasztása
Előterjesztő: Dr. Imre László jegyző

Ács János polgármester: Felkéri Jegyző Urat a napirendi pont ismertetésére.

Dr. Imre László jegyző: Köztársasági elnök Úr a helyi önkormányzati képviselők és
polgármesterek általános választását 2006. október 01. napjára tűzte ki. A Képviselő-
testületnek két fontos feladata van. Egyrészről a Helyi Választási Bizottság tagjait kell a
választás kitűzését követően, azt megelőző 51. nap előtt megválasztani. Erre
vonatkozóan a Helyi Választási Iroda vezetője teszi meg a javaslatokat. A Helyi
Választási Bizottság tagjaira a korábbi évek tapasztalatait is figyelembe véve dr. Kajtár
György, Csák Zoltán és Lázár János tapolcai lakosokat javasolja, póttaggént pedig Bajner
Imre, tapolcai lakost. A Képviselő-testületnek kell ugyancsak megválasztani a kisebbségi
önkormányzati választással kapcsolatban a Szavazatszámláló Bizottságot. Tájékoztatja a
Képviselő-testületet, hogy a Helyi Választási Bizottság a német illetve a cigány
kisebbségi önkormányzati választásokat tűzte ki. Egy választókerületet képez Tapolca.
A szavazókör az Iskola u. 5. szám alatt található. A Szavazatszámláló Bizottság tagjainak

Halász Ferencet, Sipkovics Károlynét és Spilák Istvánné tapolcai lakosokat,
póttagokként Fodorné Csöglei Erikát és Nagy Judit tapolcai lakosokat javasolja.
Valamennyiük esetében az összeférhetetlenségi eljárást lefolytatták, továbbá
mindegyikük hozzájárult ahhoz, hogy ez a napirend nyilvános ülésen kerüljön
megtárgyalásra. Kéri a Képviselő-testületet, hogy az előterjesztés határozati javaslatait
támogassák.

Ács János polgármester: Felkéri az Ügyrendi Bizottság elnökét, ismertesse bizottsága
álláspontját.

Szatmári Jánosné képviselő: Az Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag
támogatja a határozati javaslatokat.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban
kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatokat.
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Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

161/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
választási eljárásról szóló törvény 23. §. (2)
bekezdésében adott felhatalmazás alapján az

önkormányzati választásokra a Helyi Választási
Bizottság tagjának

Dr. Kajtár György, Tapolca-Diszel, Rózsadomb 1.
Csák Zoltán, Tapolca, Semmelweis u. 22.
Lázár János, Tapolca-Diszel, Kazinczy u. 16.

Póttagjának:
Bajner Imre Tapolca, Klapka u. 5. 3/2. szám alatti
lakosokat megválasztja.

Felkéri Tapolca Város Polgármesterét és Jegyzőjét,
hogy a megválasztott választási bizottsági tagok
eskütételéről, valamint részükre a megbízólevél,
kiadásáról gondoskodjon.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester, Jegyző

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

162/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
választási eljárásról szóló törvény 115/D. §-a és a

25/2006. (V. 5.) BM rendelet alapján az önkormányzati
választásokra a Kisebbségi Szavazatszámláló
Bizottság tagjainak

Halász Ferenc Tapolca, Deák F. u. 21. 28/4.
Sipkovics Károlyné Tapolca, Batsányi tér 3.
Spilák Istvánné Tapolca, Fenyves u. 67.

Póttagoknak:
Fodorné Csöglei Erika Tapolca, Lesence u. 12.
Nagy Judit Tapolca, Rózsa F. u. 4.
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szám alatti lakosokat megválasztja.

Felkéri Tapolca Város Polgármesterét és Jegyzőjét,
hogy a megválasztott választási bizottsági tagok
eskütételéről, valamint részükre a megbízólevél,
kiadásáról gondoskodjon.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester, Jegyző

4) Kincstári vagyonba tartozó ingatlan(ok) ingyenes önkormányzati tulajdonba
adásáról
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: Képviselő társai kézhez kapták a szerződés-tervezetet, amelyet
a Kincstári Vagyonigazgatóság megküldött az önkormányzatnak. Tapolca a Dobó és
Kinizsi Laktanya ingyenes tulajdonba vételét megteheti. Előzetes egyeztetésekre lesz
még szükség. A Csobánc Laktanyával közösen határosak Lesencetomaj tervezett
birtokba vételével, ezért praktikusnak látná, ha megvárnák, míg ők is megkapják ezt a
határozatot. Az egyeztetések megtörténtek. Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék
bizottságuk álláspontját.

Koppányi Ferenc képviselő: A Településfejlesztési és Városgazdálkodási Bizottság a
határozati javaslatot egyhangúlag elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra ajánlja a
határozati javaslatot a Képviselő-testületnek.

Ács János polgármester: A szerződést a Kincstári Vagyonigazgatóság küldte, ezen
módosítani nem tudnak, legfeljebb az észrevételeket tudják megtenni. Képviselő társait
kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése, észrevétele, javaslata,
hozzászólása?

Lengyel József képviselő: A szerződés-tervezet 6. pontjának utolsó bekezdése
tartalmazza, hogy a tulajdonba adót semmilyen jogcímen, semmilyen kötelezettség nem
terheli a későbbiekben. A tulajdonba vevő tisztában van a terület környezetvédelmi

esetleges gondjaival. Különös tekintettel az üzemanyag tárolóra és környékére, ahol
veszélyes anyagokat tároltak, történt-e talajpróba fúrás, nehogy a későbbiekben Tapolca
városára olyan környezetvédelmi kötelezettségeket rójanak, amiket anyagilag nem is
tudna felvállalni a város.

Ács János polgármester: A tárgyalások és megbeszélések során erre többszöri
alkalommal rákérdeztek. A honvédség rendelkezik olyan környezetvédelmi feltételeket
igazoló okirattal, amellyel a terület átadható. A Kinizsi laktanya területéről a Műszaki
Egyetem által hitelesített vizsgálati eredmény rendelkezésre áll.
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Szatmári Jánosné képviselő: Az előző és a mostani helyrajzi számok alapján próbálta
azokat a területeket összehasonlítani, amelyeket átadnak. Nem tudta beazonosítani az
1940 hrsz-ú területet, amely árok néven szerepel. Melyik az a terület? A lakótelep
mögött lévő lőtér kinek a területe?

Koppányi Ferenc képviselő: Az 1940 hrsz. az ipari vágány mellett a Rockwool Kft.
mellett van, ami az önkormányzatnak a későbbiekben jól jön, mert a Sporttelep
szennyvízelvezetését ezen a területen keresztül tudják megoldani. A lőtér helyrajzi
száma 0100-as, ez a terület, amely a Viszló-patak mentén a hadiútig nyúlik, szintén a
volt gázcseretelep.

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a

határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

163/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete az
előterjesztés 1. számú mellékletét képező volt
honvédségi ingatlanok ingyenes önkormányzati
tulajdonba adásáról szóló szerződésben foglaltakat

jóváhagyja.

Felhatalmazza Tapolca Város Polgármesterét a
szerződés aláírására.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

5) Tapolca, Kertvárosi és Déli városrészi (I-II. ütem), valamint a nem csatornázott
utcák (III. ütem) szennyvízcsatornázása beruházások forrástábla módosítás
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: Felkéri az előkészítő iroda vezetőjét, ismertesse a napirendi
pontot.

Benczik Zsolt Önkormányzati Irodavezető: A Tapolca, I-II. néven ismert csatorna-
beruházás befejeződött. A korábbi években 549 millió forint keretösszeget állapítottak
meg. A jogszabályból adódó kötelezettségének megfelelően az önkormányzatnak az e
feletti részt nem kell felhasználni, le is kell mondania. Ez egy hat hónapon belüli további
határozathozatalt tesz szükségessé, ami a végelszámolás. Ez azt jelenti, hogy jelen
pillanatban a céltámogatás összege csökken, mivel a bruttó bekerülési összeg 40%-át
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veszik igénybe. A TEKI támogatás szinten tud maradni, a lakossági hozzájárulás a
Víziközmű Társulat által befizetett összeggel azonos szinten marad. Ezzel az
önkormányzat saját erejének szükségessége csökken mintegy 3 millió forinttal. A III.
ütemnél jelentősebb a különbség. Erre azért van szükség, mert a központi szabályozók
szigorodtak. A támogatások lehívását úgy tudták megkezdeni, hogy a rendelkezésekre
álló vállalkozói szerződésekhez igazítják a forrástáblákat. A 351 millió forinttal szemben
331 millió forintos kivitelezői szerződésük van, amely tartalmazza a műszaki ellenőrzési
költségeket is. Így előreláthatólag mintegy 20 millió forinttal kevesebbe fog kerülni a
beruházás, mint amit eredetileg kalkuláltak. A támogatás I. ütemét akkor tudják lehívni,
ha minden kivitelezői szerződéshez igazítják a forrástáblát. A lehetőség a
céltámogatásra és annak igénybevételével a keretösszegen belül megmarad. Ez azt
jelenti, ha igazolható pótmunkát tudnak jelezni, amelyet a támogató jóváhagy, akkor a

mindenkori pótmunka 40%-át állami céltámogatáson belül meg fogja kapni az
önkormányzat. Az I. ütemnél azért is fontos a forrástábla igazítása, mert az Állami
Számvevőszék vizsgálata alapján ezt ők kimutatták, jelezték, hogy az önkormányzat
nagyobb keretösszeget tart. Az igazítást szükségessé teszi a jogszabály. Hat hónapon
belül a végeleges elszámolásnál a lemondást meg tudják eszközölni.

Ács János polgármester: Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék bizottságuk
álláspontját.

Koppányi Ferenc képviselő: A Településfejlesztési és Városgazdálkodási Bizottság
mindkét határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság mindkét forrástábla módosítását
egyhangúlag elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban
kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Bogdán Tamás képviselő: A II. határozati javaslatban adminisztrációs hiba történt. A
331.404 eFt-os összegnél nem megfelelően van feltüntetve a betűvel írt összeg.

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatokat.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

164/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
fontosnak és szükségesnek tartja Tapolca I-II. ütem,
kertvárosi és déli városrészi utcák szennyvízcsatorna
hálózatának megépítését.
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Tudomásul veszi, hogy a beruházás 2004-2006. között
543.656.500,- Ft, azaz Ötszáznegyvenhárommillió-
hatszázötvenhatezer-ötszáz forint beruházási
összegben valósult meg.
Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
felhatalmazza a város Polgármesterét, hogy tegye meg
a végelszámolással kapcsolatos intézkedéseket.
A bruttó 543.656.500,- Ft összköltségű beruházás
forrásai a következők:

Adatok: Ft-ban

Sorsz. Megnevezés 2004: 37,24% 2005: 36,39% 2006: 26,37%Összesen: 100%

1 Saját forrás: 16,4% 33.577.479,- 43.004.445,- 12.573.511,- 89.155.435,-

2 Céltámogatás: 40% 66.009.448,- 87.369.411,- 64.083.741,- 217.462.600,-

3 Lakossági
hozzájárulás: 18,69%

30.490.000,- 40.653.000,- 30.490.000,- 101.633.000,-

4 BFT: 1,04% 1.037.727,- 1.353.298,- 3.248.708,- 5.639.733,-
5 KÖVICE: 2,97% 16.154.506,- 0,- 0,- 16.154.506,-

6 TEKI: 20,9% 55.162.726,- 25.470.500,- 32.978.000,- 113.611.226,-

7 Összesen: 100% 202.431.886,- 197.850.654,- 143.373.960,- 543.656.500,-

A módosítás következtében a 217.462.600,- Ft céltámogatás,
5.639.733,- Ft BFT támogatás, 16.154.506,- Ft KÖVICE és

113.611.226,- Ft TEKI támogatás után fennmaradó
190.788.435,- Ft összeg forrása 89.155.435,- Ft saját erő és
101.633.000,- Ft lakossági hozzájárulás.

Az érintett területre vonatkozóan az ingatlantulajdonosok
80 %-a a szennyvízcsatorna – hálózatra a csatlakozást
vállalja. A kilométerenkénti legalább 50 rákötés biztosított.

Egyúttal a 22/2005.(II.15.) Kt. határozatát az abban
foglaltakkal együtt visszavonja.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

165/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
fontosnak és szükségesnek tartja Tapolca III. ütem
szennyvízcsatorna hálózatának megépítését.
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Egyetért azzal, hogy a beruházás 2005-2007. között
valósuljon meg 331.404.000,- Ft, azaz
Háromszázharmicegymillió-négyszáznégyezer forint
beruházási összegben, melynek forrásai a következők:

Adatok: Ft-ban

Sorsz. Megnevezés 2005: 18,05% 2006: 50% 2007: 31,95% Összesen: 100%

1 Saját forrás: 23,37% 12.451.354,- 42.794.949,- 22.197.750,- 77.444.053,-

2 Céltámogatás: 40,00% 23.929.200,- 66.284.400,- 42.348.000,- 132.561.600,-

CÉDE: 6,27% 5.279.146,- 6.318.918,- 9.180.283,- 20.778.347,-
3 Lakossági

hozzájárulás: 30,36%

18.163.300,- 50.312.733,- 32.143.967.- 100.620.000,-

4 Összesen: 100% 59.823.000,- 165.711.000,- 105.870.000,- 331.404.000,-

A módosítás következtében a 132.561.600,- Ft céltámogatás
és a 20.778.347,- Ft CÉDE támogatás után fennmaradó
178.064.053,- Ft összeg forrása 77.444.053,- Ft saját erő és
100.620.000,- Ft lakossági hozzájárulás.
Az érintett területre vonatkozóan az ingatlantulajdonosok

80 %-a a szennyvízcsatorna – hálózatra a csatlakozást
vállalja. A kilométerenkénti legalább 50 rákötés biztosított.

Egyúttal a 73/2006.(IV.04.) Kt. határozatát az abban
foglaltakkal együtt visszavonja.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

6) Városi Kórház-Rendelőintézet, mint költségvetési szerv megszüntetése
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: A Kórház közhasznú társasággá alakításhoz szükséges az,
hogy az önkormányzat, mint költségvetési szervet megszüntesse, és minden egyéb
támogatás összegét, a 100%-os önkormányzati tulajdonú közhasznú társaság kezébe
engedje át. Ez azért is fontos, mert nem lesz kimaradás augusztus hónapban sem az
amúgy is alulfinanszírozott kórház ellátásában. Kérdezi a Főigazgató Urat, van-e a
napirendi ponttal kapcsolatosan kérdése, kiegészíteni valója?

Dr. Flórián Csaba Városi Kórház-Rendelőintézet főigazgatója: Nincs kiegészíteni
valója, de a feltett kérdésekre szívesen válaszol.

Ács János polgármester: Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék bizottságuk
álláspontját.
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Dr. Csonka László képviselő: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság mindhárom
határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatok közül az I.
határozati javaslatot kiegészítéssel javasolja elfogadásra, mely szerint szerepeljen a
megszüntetés dátuma 2006. július 31-vel, valamint a megszüntető okiratban a 2006.
július 31-i dátum kerüljön be. A II. határozati javaslatot azzal a módosítással támogatja,
hogy kerüljön bele az a szövegrész, hogy a követelések és a tartozások részletes
felsorolását a költségvetési intézmény zárómérlegéhez kell csatolni. A III. határozati
javaslatot a bizottság módosítás nélkül elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Ács János polgármester: Elmondja, hogy mint előterjesztő a módosításokat elfogadja.

Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése,
észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Lengyel József képviselő: A határozati javaslatban külső tőke bevonásáról van szó. A
hosszútávú működtetés érdekében történik a tőkebevonás? Tehát nem privatizálva lesz
a kórház? Van-e a láthatáron már külső tőkebefektető, vagy majd pályázat útján
lehetséges a tőkebevonás?

Horváthné Németh Edit képviselő: Az egyik mellékletben szerepel, hogy a Megyei
Kórház főigazgatója különböző elképzeléseket hangoztat a napilapokban és a médiában.
A tapolcai újságban olvashatták Polgármestere Úr és Főigazgató Úr nyilatkozatát.
Kérdezi, hogy a Szülészeti Osztállyal kapcsolatban a lakosságnak illetve a Képviselő-
testületnek van-e bármilyen befolyása arra, hogy a Szülészeti Osztály Tapolcán ne
szűnjön meg. A minimum feltételeket, amire hivatkoznak a kormányrendeletben,

kimondottan a tapolcai önkormányzatnak kell-e megteremtenie?

Ács János polgármester: A kormányzat egyes döntéseiről mindenki az újságból értesül.
Felhívta az országos tisztifőorvost, a Megyei Kórház főigazgatóját és a Megyei
Közgyűlés elnökét. Megkérdezte tőlük, hogy milyen alapon dolgozzák át a megyei
egészségügyi tervet és koncepciót? Tudomása szerint senki nem hatalmazta fel őket
arra, hogy ezt megtegyék. Tudomásul kell venni, hogy Rácz Jenő már nem miniszter,
hanem egy intézmény főigazgatója. Az intézményeknek több száz milliós tartozása van
a fenntartó felé. Eddig a fenntartókat az egészségügy átszervezésébe be nem vonták. A
múlt héten volt egy megbeszélés, ahova csak az intézmények vezetőit hívták meg. A
héten lesz egy rendkívüli megyegyűlés közlekedés ügyben, ahol javasolni fogja az
egészségügy miatt a megyegyűlés újabb összehívását. Az újságban megjelentették azt is,
hogy két kórház fog működni ebben a megyében. Ki és milyen alapon jelenti ezt ki?
Konkrétan olyan, hogy a tapolcai Kórház megszűnik, nincsen. Ahhoz, hogy a kórház
továbbra is működhessen, elengedhetetlen a külső tőke bevonása. Főigazgató Úr

sokszor elmondta, hogy milyen eszköz fejlesztésére van szükség. Azon lesznek, hogy az
alapszintű ellátások a kórháznak megmaradhassanak.

Dr. Flórián Csaba Városi Kórház-Rendelőintézet főigazgatója: Elmondja, hogy nem ő
foga arról dönteni, hogy milyen típus tőkebevonásra van szükség. A Megyei Kórház
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igazgatójával való történteket nem részletezné. Csütörtöki kórházvezetői értekezleten a
három egészségcentrum kialakításáról tárgyaltak. Kijelentette, mint kórházigazgató,
nincs feljogosítva arra, hogy tárgyaljon. Milyen megyei koncepciót akarnak kialakítani,
ha ezt kormányhatározat szinten eldöntötték? A Szülészeti Osztály megmentésével
kapcsolatban úgy érzi, hogy a Képviselő-testület jelenleg nem tud tenni semmit. Ezt
négy-öt évvel ezelőtt kellett volna megpróbálni. Egy Csecsemő- és Gyermekgyógyászati
Osztályt kellett volna létrehozni minimum 15 ággyal. Ma egy ilyen fejlesztést nem lehet
elképzelni a leépítések miatt. Törekedni kell arra, hogy a járóbeteg szakellátás, a
terhesgondozás megmaradjon, és a nőgyógyászati műtétek megmaradjanak. Az
értekezleten az is elhangzott, hogy a kórházaknak át kell alakulniuk gazdasági
társasággá. Minden kórház bejelentette, mennyi adóssága van. Tapolca ezek közül
nagyon jól áll, hiszen vannak olyan kórházak, amelyeknek a beszállítóik felé van több

száz millió forintos tartozásuk. Tapolcának a beszállítók felé nincsen tartozása. Azok a
kórházak fognak talpon maradni, ahol az elmúlt években hatékony gazdálkodási
tevékenység folyt, illetve átalakulnak gazdasági társasággá. Annak idején Dobát, - mint
a megye legjövedelmezőbb intézményét - a Megyei Kórházhoz csatolták abban a
reményben, hogy az ott lévő hiányt a dobai nyereségből pótolják. Doba tönkrement. A
Megyei Kórház most azt ajánlja, hogy tartozzon Sümeghez, aminek 100 millió forint
adóssága van.

Ács János polgármester: Holnap Budapestre megy kórház ügyben tárgyalni.

Lengyel József képviselő: A határozati javaslatban a szükséges döntés előkészítés
megtételéről van szó, nem döntésről. Ki kell írni egy tőkebevonási pályázatot, mellyel
egyetért. A pályázat kiírásakor a tőkebefektetőket érdekelni fogja, hogy a működtetésre,
vagy tulajdonszerzésre fektetnek be.

Ács János polgármester: Egyelőre csak olyan formában tárgyalnak, hogy a
tulajdonviszonyok Tapolca Város Önkormányzatánál maradjanak. A működtetés
átvételéről kell tárgyalni. Az esetleges fejlesztésekről és beruházásokról kell tárgyalni.

Sólyom Károly képviselő: A leendő befektető azért tesz a kórházba pénzt, mert hosszú
távon neki megtérül. A kórháznak városi tulajdonban kell maradnia.

Sibak András képviselő: Jelen pillanatban a Kht. üzemelteti a kórházat. Nekik csak arra
van móduk, hogy a Kht. bizonyos részét átadják valakinek. Az elmúlt évek tapasztalatai
alapján szakmai befektetők vesznek részt, akik gyártanak valamit. Tulajdonképpen saját
termékük piacát veszik meg. Azt tudni kell, hogy minden kórház mögött ott vannak az
önkormányzatok. Kíváncsi arra, ha mindent betartanak, akkor hány szülészet fog
maradni Magyarországon. Úgy gondolja, nem kellene a tapolcai Kórháznak önként
feladni olyan állásokat, amelyek később gyengíthetik a pozícióját megyei körben. Csak
akkor lehet eredményt elérni, ha van mit felmutatni.

Koppányi Ferenc képviselő: A Megyei Kórház hiánya kb. 600 millió forintos hiánya
van. A megyei főigazgató Úr azzal foglalkozzon, hogyan tudná csökkenteni ezt az
összeget. Ennyi erővel lehetne Budapesten egy kórház. A gazdaságot és az
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idegenforgalmat nézve fontos az egészségügyi ellátás. A kórházak hiánya nem fog
csökkenni akkor sem, ha kórházakat vonnak össze.

Császár László alpolgármester: A legnagyobb gondot a július 1-én életbe lépett rendelet
okozza. Szeptember 30-ig ad a kórházaknak határidőt, hogy rendbe tegyék azokat a
dolgokat, amik elő vannak írva. Az OEP azt mondja, hogy aki ezeknek a feltételeknek
nem tud megfelelni, nem fogja finanszírozni a működését.

Ács János polgármester: Mindent meg fognak tenni szóban és tettben is, hogy a kórház
ilyen formában tudjon működni.

Lévai József képviselő: A III. határozati javaslatban szerepel külső tőke bevonása. Ha

megtesznek előkészítő lépéseket, kiírnak pályázatot külső tőke bevonására, akkor sort
kellene keríteni arra, hogy meghatározzák, pontosan milyen kórházat szeretnék a
jövőben Tapolcán látni.

Ács János polgármester: A minimális dolgok fejlesztéséhez szükséges tőke bevonására
van szükség, valamint egy fejlesztési átalakításhoz, amely egy helyszínen alakítaná ki a
járó- és fekvőbeteg ellátást.

Dr. Zsiray Ferenc Városszépítő Egyesület elnöke: Ezekről a dolgokról addig nem
könnyű beszélni, amíg az elvi kérdés nem születik meg. A felső vezetésnek el kell
döntenie, hogy Tapolcán működőképes kórház legyen, vagy sem. A térképre tekintve
három fő pontja van a megyének, ahol összefutnak a közlekedési útvonalak, és a
populáció a legnagyobb: Veszprém, Pápa, Tapolca. Ha megszűnne a tapolcai kórház, dél
Veszprém megyének nem lenne kórháza. A szerződést úgy kötötték meg a Kht-val,
hogy a három fő alapfeladatot– belgyógyászat, sebészet, szülészet-nőgyógyászat –

képviselni kell.

Ács János polgármester: Egyik kistérségi ülésen – ahol a térség valamennyi
polgármestere jelen volt – határozatot hoztak, és a tiltakozó levelet megküldték az
egészségügyi miniszternek és a Veszprém Megyei Önkormányzat elnökének.

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatokat.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

166/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzat Képviselő-testülete a
Városi Kórház-Rendelőintézetet, mint költségvetési
szervet megszünteti 2006. július 31-ével.
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Egyúttal intézkedik a megszűnt költségvetési szerv
törzskönyvi nyilvántartásból való törléséről és
bankszámlája megszüntetéséről.

A számlán lévő egyenleg a közhasznú társaság
számlájára kerül átutalásra.

Felhatalmazza Tapolca Város Polgármesterét a
megszüntető okirat aláírására és az okiratnak a
Magyar Államkincstár, a Megyei Egészségbiztosítási
Pénztár ill. az OTP Kereskedelmi Bank Rt. részére

történő megküldésére.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

167/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzat Képviselő-testülete
hozzájárul, hogy a kórház, mint költségvetési szerv
által benyújtott és elszámolható teljesítmények
finanszírozását a Megyei Egészségbiztosítási Pénztár a
dr. Deák Jenő Kórház-Rendelőintézet és
Gyógybarlang Kht. 11748052-20036050 számú

számlájára utalja.

A megszűnő költségvetési szerv követeléseiről és
tartozásairól a 314/2005. (XI.25.) Kt határozat c) pont
utolsó bekezdése rendelkezik, továbbá a követelések
és a tartozások részletes felsorolását a költségvetési
intézmény zárómérlegéhez kell csatolni.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

168/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzat Képviselő-testülete
felhatalmazza Tapolca Város Polgármesterét a dr.
Deák Jenő Kórház-Rendelőintézet és Gyógybarlang
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Kht. működtetéséhez és fejlesztéséhez szükséges külső
tőke bevonására irányuló pályázati felhívás
közzétételére és a szükséges döntés-előkészítő
intézkedések megtételére.

Határidő: Azonnal
Felelős: Polgármester

7) Közalkalmazottak létszámcsökkentéséhez kapcsolódó pályázat benyújtása
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: A kórház vezetése felmérés végzett, ahol felmérték, hogy kik
azok, akik a Kht-ben tovább kívánják folytatni a tevékenységüket. Kialakult a végleges
létszám. Többen jelezték, hogy nem kívánnak tovább részt venni a Kht. munkájában.
Őket a törvény és a határozat szerint megilleti a különböző juttatás illetve a
végkielégítés, melyre pályázatot kívánnak benyújtani. Értesülése szerint a jövőben ezt a
fajta végkielégítési formát meg fogják szüntetni. 17 fő munkajogviszonya szűnik meg a
Kht. átalakítása kapcsán. Kérdezi főigazgató Urat, hogy ezzel kapcsolatban kíván-e
kiegészítést tenni?

Dr. Flórián Csaba Városi Kórház-Rendelőintézet főigazgatója: A nyugdíj előtt álló

dolgozók döntöttek így, mivel az nekik kedvezőbb anyagi megoldást jelent. Két orvos
kolléga távozott ezek közül. A szakmai működtetésüket nem veszélyezteti a
létszámcsökkenés.

Ács János polgármester: Felkéri a Pénzügyi Bizottság elnökét, ismertesse bizottsága
álláspontját.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatait egyhangúlag
elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban
kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Barbalics Antal képviselő az üléstermet elhagyja, a Képviselő-testület 16 fővel folytatja tovább
munkáját.

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatokat.
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Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

169/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

A Magyar Köztársaság 2006. évi költségvetéséről szóló
2005. évi CLII. törvény 5. számú mellékletének 10.
pontjában foglaltak alapján Tapolca Város

Önkormányzata pályázatot nyújt be a
létszámcsökkentési döntéseivel kapcsolatos egyszeri
hozzájárulás igénylésére.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

170/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testületének
Tapolca város 2006. évi költségvetéséről, a
végrehajtásával kapcsolatos egyes szabályokról szóló
2/2006. (II. 13.) Kt. rendelete alapján az
Önkormányzat a költségvetési szerv megszűntetése
kapcsán végleges létszámcsökkentést rendelt el az
alábbiak szerint:

Városi Kórház-Rendelőintézet
8300 Tapolca, Ady u.

A 2006. évi költségvetésben jóváhagyott létszámkeret:
277,5 fő.

A költségvetési szerv megszűnését követően 2006.
augusztus 1-től a 260,5 fő Dr. Deák Jenő Kht-nál
továbbfoglalkoztatásra kerül.
Jogviszonyt végleg megszűntetők létszáma: 17 fő.
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Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

171/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Létszámcsökkentéssel érintett dolgozók – az
Önkormányzat költségvetési szerveinél meglévő üres
álláshely nincs, az előre láthatólag megüresedő
álláshelyeken munkaviszonyban, közalkalmazotti
jogviszonyban töltött idejük folyamatosságának
megszakítása nélküli - további foglalkoztatásukra
nincs lehetőség.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

172/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
fentiek összegzéseként a létszámcsökkentéssel
kapcsolatos költségek fedezetére a Magyar
Köztársaság 2006. évi költségvetésében a „helyi

önkormányzatok létszámcsökkentési döntéseivel
kapcsolatos egyszeri hozzájárulás igénylése” címen
tervezett előirányzatból központi hozzájárulást
igényel 19.703.281,- Ft, azaz Tizenkilencmillió-
hétszázháromezer-kettőszáznyolcvanegy forint
összegben az alábbiak alapján:

Tapolca Város Önkormányzata
8300 Tapolca Hősök tere 15.

A 2006. évi költségvetésben 2006. június 1-től
jóváhagyott létszámkeret: 865,5 fő.
Az intézménymegszűntetést követően 2006. augusztus

1. napjától engedélyezett létszám:
588 fő.
A költségvetési intézmény megszűnésével az
Önkormányzat létszáma 277,5 fővel kerül
csökkentésre.

Határidő: 2006. augusztus 31.
Felelős: Polgármester
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8) Tapolca Város névhasználatának engedélyezése
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: A Barackosi Közműtársulat megalakulása után szeretné
felvenni a Tapolca Közműberuházó és Víziközmű Társulat nevet. A Tapolca név miatt
kell a Képviselő-testület hozzájárulása, illetve 10 millió forintos kezességvállalás a
közműfejlesztés megindításához. Felkéri az Ügyrendi Bizottság elnökét, ismertesse
bizottsága álláspontját.

Szatmári Jánosné képviselő: Az Ügyrendi Bizottság 5 igen szavazattal támogatja
mindkét határozati javaslatot.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban
kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Császár László alpolgármester: Elmondja, hogy részt vett az előkészítő munkálatokban.
Mivel az OTP Bankkal sikerült megállapodni a Víziközmű Társulatnak, folyamatban
vannak a hitelfelvételek. A bank előírta, hogy az önkormányzat vállaljon kezességet
ezért az összegért. Az önkormányzatnak jogszabályi kötelezettsége lesz, mivel a
Víziközmű Társulat elvégezte dolgát.

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatokat.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

173/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
felhatalmazza a Tapolca Barackos Közműberuházó és
Viziközmű Társulatot

Székhelye: Tapolca, Halápi u. 33.
Képviselője: Kövesdi János

Tevékenységi köre: közműberuházás

arra, hogy megnevezését a kérelmében meghatározott
módon a Tapolca Barackos Közműberuházó és
Viziközmű Társulat elnevezést használja és Tapolca
Város nevét feltüntesse, mindaddig, amíg a kérelem
alapját képező körülményekben változás nem áll be.
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A jogosult haladéktalanul köteles a körülményekben
beállott változásokat Tapolca Város
Önkormányzatának jelezni.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

174/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Tapolca Barackos Közműberuházó és Viziközmű
Társulat által megvalósítandó közműberuházás
megvalósításához az OTP Bank Rt. által folyósított
hitel biztosítékára, 5 év időtartamra 10.000.000,- Ft
azaz Tízmillió Forint összegű készfizető kezességet
vállal.

Határidő: 2011.július 31.
Felelős: polgármester

9) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz történő
csatlakozás
Előterjesztő: Ács János polgármester

Barbalics Antal képviselő az ülésre megérkezik, Bakos György az üléstermet elhagyja, a
Képviselő-testület 16 fővel folytatja tovább munkáját.

Ács János polgármester: Minden évben meghozzák ezzel kapcsolatosan a döntést. Örül,
hogy Tapolca Város Önkormányzata hosszú éveken keresztül tudta támogatni a
pályázatot. Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék bizottságuk álláspontját.

Dr. Csonka László képviselő: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság javasolja, hogy
csatlakozzanak a pályázathoz 3 millió forint összeggel.

Szatmári Jánosné képviselő: Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 10 igen
szavazattal javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfogadásra.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság is támogatja a határozati javaslatot.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban
kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?
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Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester a határozati javaslat „A”
pontjárt szavazásra teszi fel.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 16 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

175/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2007.
évre csatlakozik a Bursa Hungarica
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz.
Felhatalmazza Tapolca Város polgármesterét a
csatlakozást jelentő Nyilatkozat aláírására és a pályázati
kiírás közzétételére.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2007.
évi költségvetése terhére

3.000.000.- Ft

keretösszeg erejéig kötelezettséget vállal a pályázatok

fedezetére.

Határidő: 2006. október 02., illetve 2007. évi
költségvetés elkészítésének határideje

Felelős: Polgármester

10) Támogatások képviselői javaslatok alapján
Előterjesztő: Ács János polgármester

Ács János polgármester: Az határozati javaslatokban képviselői keretből történő

támogatások szerepelnek, amelyekhez Képviselő-testületi döntés szükséges, hogy
kifizetésre kerüljenek az összegek. Felkéri a bizottságok elnökeit, ismertessék
bizottságuk álláspontját.

Dr. Csonka László képviselő: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a határozati
javaslatokat elfogadásra ajánlja.

Szatmári Jánosné képviselő: Az Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatja mindegyik
határozati javaslatot elfogadásra a Képviselő-testületnek. Az Oktatási, Művelődési és
Sport Bizottság 10 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatokat.
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Koppányi Ferenc képviselő: A Településfejlesztési és Városgazdálkodási Bizottság az
eredetileg 9 határozati javaslatot, valamint 1 módosító indítványt egyhangúlag
elfogadásra ajánlja a Képviselő-testületnek.

Sólyom Károly képviselő: A Pénzügyi Bizottság az elé kerülő határozati javaslatokat
egyhangúlag elfogadja azzal a kiegészítéssel, hogy a Városi Könyvtár és Múzeum
Gyermekrészlege részére 220.000.- Ft kerüljön biztosításra a Tartalékok Általános
tartalék előirányzat terhére.

Bakos György képviselő az ülésre megérkezik, a Képviselő-testület 17 fővel folytatja tovább
munkáját.

Ács János polgármester: Mint előterjesztő, a módosító indítványokat befogadta.
Képviselő társait kérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése,
észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatokat.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

176/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Honvéd Kulturális Egyesület részére Tapolca város
2006. évi költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt.
Rendelete 25. cím Tartalékok Általános tartalék
előirányzata terhére 160.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

177/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Megyei Lovas bajnokság rendezvényeinek költségeire

Tapolca város 2006. évi költségvetéséről szóló 2/2006.
(II. 13.) Kt. Rendelete 25. cím Tartalékok Általános
tartalék előirányzata terhére 100.000 Ft összeget
biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester
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Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

178/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Bárdos Lajos Általános Iskola Bárdos napok
jutalomkönyveinek költségeire Tapolca város 2006. évi
költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt. Rendelete
25. cím Tartalékok Általános tartalék előirányzata
terhére 60.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

179/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Tapolcai Városszépítő Egyesület részére Virágos
városért pályázat díjazásához Tapolca város 2006. évi
költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt. Rendelete
25. cím Tartalékok Általános tartalék előirányzata
terhére 355.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

180/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Gyulaffy László Hagyományőrző Lovas Bandérium
Csobánc Váráért Alapítvány részére Tapolca város
2006. évi költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt.
Rendelete 25. cím Tartalékok Általános tartalék
előirányzata terhére 265.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester
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Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

181/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
Zabola község Önkormányzata részére általános
iskolái működési támogatására Tapolca város 2006.
évi költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt.
Rendelete 25. cím Tartalékok Általános tartalék
előirányzata terhére 300.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

182/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Batsányi János Táncegyüttes részére Tapolca város
2006. évi költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt.
Rendelete 25. cím Tartalékok Általános tartalék
előirányzata terhére 190.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.

Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

183/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca város Önkormányzata Képviselő-testülete a
korábban hozott 144/2006. (VI. 16.) Kt. Határozatát
visszavonja.
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Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

184/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Balaton Vívóklub részére Tapolca város 2006. évi
költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt. Rendelete
25. cím Tartalékok Általános tartalék előirányzata
terhére 360.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

185/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Tapolcai Városi Könyvtár és Múzeum
Gyermekkönyvtára részére Tapolca város 2006. évi
költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt. Rendelete
25. cím Tartalékok Általános tartalék előirányzata
terhére 220.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

186/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
Mozgáskorlátozottak Egyesületének Tapolcai
Csoportja részére Tapolca város 2006. évi
költségvetéséről szóló 2/2006. (II. 13.) Kt. Rendelete
25. cím Tartalékok Általános tartalék előirányzata
terhére 30.000 Ft összeget biztosít.

Határidő: 2006. szeptember 15.
Felelős: polgármester
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Ács János polgármester: Elmondja, hogy reggel Parapatics Tamás, Önkormányzati
főtanácsadó szólt neki, hogy négy olyan szóbeli határozati javaslat lenne, amelyben a
Képviselő-testületnek döntést kell hozni. Felkéri Főtanácsadó Urat, ismertesse a
határozati javaslatokat.

Parapatics Tamás Önkormányzati főtanácsadó: A 2006. június 16-án tartott ülésen
Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szivárvány Óvoda épületének
esőkára miatt Vis maior pályázat benyújtását tartotta szükségesnek. A pályázatot
megküldték a Veszprém Megyei Területfejlesztési Tanácshoz, hiánypótlás miatt
kiegészítése szükséges. Szükséges kijelenteni, hogy a Tapolca, Dobó tér 5. szám alatti

épület káreseménnyel kapcsolatban biztosítással nem rendelkeznek, és a kötelező
önkormányzati feladatot tulajdonukban lévő más épületben ellátni nem tudják.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy a határozati javaslattal
kapcsolatban kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

187/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
2006. június 16-án tartott nyilvános ülésén hozott
152/2006.(VI.16.) Kt. határozatát kiegészíti:

 kijelenti, hogy a Tapolca, Dobó tér 5. szám alatti
épületet ért káreseményhez kapcsolódóan
biztosítással nem rendelkezik;

 kötelező önkormányzati feladatát a
tulajdonában lévő más épületben ellátni nem tudja.

Felkéri Tapolca Város Polgármesterét a szükséges

intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester

Parapatics Tamás Önkormányzati főtanácsadó: Tavasszal benyújtott, a Városi
Sporttelephez felújítása és berendezésének korszerűsítése című pályázatban 5 millió
forintot nyertek a Nemzeti Sporthivataltól. A közelmúltban érkezett meg a támogatási
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szerződés, amely a támogatás rendeltetésszerű felhasználása érdekében kéri Tapolca
Város Önkormányzata Képviselő-testületének egyetértését abban, hogy a támogatás
tárgyát képező ingatlant és a megvásárlásra szükséges dologra támogatási szerződés,
illetve jelzálog szerződés kerüljön aláírásra. A pályázat tárgya egy többfunkciós traktor,
az eredményjelző korszerűsítése, javítása, locsolórendszer javítása, valamint az
elhasználódott drótkerítés javítása.

Ács János polgármester: Úgy gondolja, hogy a sportlétesítményt öt év múlva is
sportcélokra fogják használni. Képviselő társait kérdezi, hogy a határozati javaslattal
kapcsolatban kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a

határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

188/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete
egyetért azzal, hogy a Nemzeti Sporthivatal által a
Tapolca Városi Sporttelep felújítása és
berendezéseinek korszerűsítésére biztosított
5.000.000,- Ft, azaz Ötmillió forint összegű támogatás
rendeltetésszerű felhasználásának biztosítása céljából
a korszerűsítés tárgyát képező önkormányzati
tulajdonú Tapolca, 1938 hrsz-ú ingatlanra, a

megvásárolt ingó dologra a támogatási szerződés
aláírásával egyidejűleg jelzálog szerződés is aláírásra
kerüljön.

Felhatalmazza Tapolca Város Polgármesterét a
szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester

Parapatics Tamás Önkormányzati főtanácsadó: Elmondja, hogy a közelmúltban részt
vett egy megyei menetrend egyeztető fórumon, ahol elhangozott, hogy az
utazóközönség által megkedvelt és megszeretett DESIRO motorvonatok csak a nyári
menetrendi idény végéig, augusztus 31-ig maradnának Tapolcán, utána más
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állomáshelyre kerülnének. Polgármester Úrral úgy gondolták, célszerű lenne egy helyi
határozatot hozni. Polgármester Úr a Megyei Önkormányzat Közgyűlésén
kezdeményezné egy megyei határozat meghozatalát annak érdekében, hogy a turizmus
fejlesztés, fenntartása, az utazási körülmények javítása érdekében Tapolca Város
Önkormányzata Képviselő-testülete fontosnak tartja, hogy a Tapolcára látogató bel-és
külföldi vendégek, az iskolába és munkába járók, a helyi utazók magas színvonalú
utazási szolgáltatásokat vehessen igénybe. Ennek érdekében kéri a Magyar Köztársaság
Gazdasági és Közlekedési Minisztériumát, a MÁV Zrt. vezetését, hogy a közelmúltban
forgalomba állított DESIRO motorvonatok az őszi menetrendváltozást követően az
Észak-balatoni vasútvonalon a Tapolca-Székesfehérvár-Tapolca viszonylatban
közlekedhessenek.

Ács János polgármester: A határozatot a közgyűlésen mellékelni fogja. Képviselő társait
kérdezi, hogy a határozati javaslattal kapcsolatban kinek van kérdése, észrevétele,
javaslata, hozzászólása?

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

189/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
turizmus fejlesztése, fenntartása, az utazási
körülmények javítása érdekében fontosnak tartja,
hogy a Tapolcára látogató bel- és külföldi vendégek,
az iskolába és munkába járók, a vasúttal közlekedők
magas színvonalú utazási szolgáltatásokat vehessen

igénybe.

Ennek érdekében kéri a Magyar Köztársaság
Gazdasági és Közlekedési Minisztériumát, a Magyar
Államvasutak Zrt. vezetését, hogy a közelmúltban
forgalomba állított, és az utazók által igen megkedvelt
DESIRO motorvonatok az őszi menetrendváltozást
követően is az észak-balatoni vasútvonalon, a
Tapolca-Székesfehérvár-Tapolca viszonylatban
közlekedhessenek.

Felkéri Tapolca Város Polgármesterét a szükséges
intézkedések megtételére.

Határidő: folyamatos, illetve 2006. augusztus 31.

Felelős: Polgármester
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Parapatics Tamás Önkormányzati főtanácsadó: Ugyancsak a közelmúltban tett egy
pályázati felhívást közzé a Veszprém Megyei Önkormányzat Közgyűlése, a Megyei
Önkormányzat által létrehozott ún. pályázati önerő kiegészítő keret terhére. Az
ügyintézővel sajnos nem tudott beszélni, de szükséges lenne a határidő miatt egy olyan
határozatnak az elfogadása, amelyikben az eddigi nem csatornázott utcák, az ún. III.
ütem projektben a saját forrásaikat csökkenthetnék ezzel az összeggel. A Városi
Sporttelep felújítása pályázaton kevesebbet kaptak, mint amennyit igényeltek. Itt is
megpróbálnak a különbözetre vonatkozó saját erő meghatározott részét a forrásból
megpályázni.

Ács János polgármester: Képviselő társait kérdezi, hogy a határozati javaslattal
kapcsolatban kinek van kérdése, észrevétele, javaslata, hozzászólása?

Kérdés, észrevétel nem hangzik el. Ács János polgármester szavazásra teszi fel a
határozati javaslatot.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 17 igen szavazattal
– egyhangúlag - az alábbi határozatot hozza:

190/2006.(VII.31.) Kt. KÉPVISELŐ-TESTÜLETI H A T Á R O Z A T

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a
helyi fejlesztési források növelése érdekében
pályázatok benyújtását tartja szükségesnek a
Veszprém megyei települési önkormányzatok
fejlesztési célú pályázatait elősegítő, a Veszprém
Megyei Önkormányzat által létrehozott Pályázati

Önerő Kiegészítő Keret forrásainak elnyerésére:

 Tapolca szennyvízcsatorna hálózatának
megépítése III. ütem megnevezésű projekt saját
forrásainak csökkentésére, a beruházási forrástábla
alapján.

 A Tapolca Városi Sporttelep felújítása és
berendezéseinek korszerűsítése című projektben
rögzített költségvetés alapján.

Felkéri Tapolca Város Polgármesterét a szükséges

intézkedések megtételére.

Határidő: 2006. augusztus 15.
Felelős: Polgármester
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Több napirendi pont, észrevétel nem lévén Ács János polgármester megköszöni a
részvételt, és a nyilvános ülést 09.35 órakor bezárja.

K. m. f.

Ács János Dr. Imre László
polgármester jegyző


